
«Μ ωρά-Θαύματα» είναι ο 
νέος στόχος της Στέλλας 
Κυριακίδου. Μια ιδέα 
που ξεκίνησε μετά την 
πολύ πρόωρη γέννηση 

του εγγονού της τον περασμένο Ιούλιο στην Αγ-
γλία. Στόχος της αντιπροέδρου και βουλευτού να 
εξευρεθεί το ενάμισι εκατομμύριο ευρώ από ιδιωτι-
κή χρηματοδότηση για να δημιουργηθεί μια νέα 
σύγχρονη μονάδα εντατικής νεογνών στο Μακά-
ρειο Νοσοκομείο. Στάση ζωής για την Στέλλα Κυ-
ριακίδου είναι να μετατρέπει το αρνητικό σε θετικό, 
τις δύσκολες στιγμές σε πρόκληση, γνωρίζοντας 
όμως τα όριά της, γιατί όπως λέει μόνο έτσι μπορεί 
να είσαι αποτελεσματική. Μετά από δέκα χρόνια η 
κ. Κυριακίδου παρέδωσε την προεδρία της Europa 
Donna Κύπρου, αλλά συνεχίζει με το πάθος που 
την χαρακτηρίζει να προσφέρει στον συνάνθρωπό 
της. Για τις γυναίκες έχει πολλά που θα ήθελε να 
κάνει, ιδιαίτερα όσον αφορά στα θέματα βίας, ίσης 
εκπροσώπησης και υγείας.

-«Μωρά θαύματα» ο νέος σας στόχος; 
-Ναι, τα «Μωρά Θαύματα» γεννήθηκαν ως ιδέα 
μετά τη γέννηση του εγγονού μας πέρυσι τον 
Ιούλιο πολύ πρόωρα στο Λονδίνο. Είχε νοσηλευ-
τεί δυόμισι μήνες στην εντατική νεογνών και πρό-
ωρων εκεί. Ευτυχώς είμαστε καλά. Όταν επιστρέ-
ψαμε στην Κύπρο πήγαμε στο Μακάρειο Νοσο-
κομείο και συναντηθήκαμε με τους γιατρούς. 
Βέβαια γνώριζα καλά τη Μονάδα ως ψυχολόγος 
που είχα εργαστεί στο Νοσοκομείο. Μεταφέραμε 
την εμπειρία μας. Ακούσαμε τα προβλήματα, 
βασικά υποδομής. Υποσχεθήκαμε να ξεκινήσου-
με μια προσπάθεια να δημιουργήσουμε μια νέα, 
σύγχρονη μονάδα στην Κύπρο.

-Τι υπάρχει σήμερα; 
-Έχουμε μια 

μονάδα με εξαι-
ρετικά εξειδικευ-
μένο ιατρικό και 
νοσηλευτικό προ-
σωπικό αλλά κτι-
σμένη το 1985 με 
18 θέσεις εντατι-

κής, 28 όλες οι θέσεις μαζί, ενώ σήμερα νοση-
λεύονται 45-50 νεογνά και πρόωρα. Είναι το κέ-
ντρο αναφοράς για όλη την Κύπρο. Βρίσκεται στο 
Μακάρειο γιατί τα πρόωρα χρειάζονται να υπο-
στηρίζονται από όλες τις άλλες ειδικότητες για 
νεογνά –παιδοκαρδιολόγο, παιδοχειρουργό, 
παιδοακτινολόγο, γενετιστή, κ.ά. Το 1990 η Μο-
νάδα είχε 400 εισαγωγές. Το 2012 έγιναν 1.012! 
Νοσηλεύονται πρόωρα μωρά από 23 εβδομάδες, 
από βάρος 400 γραμμάρια! Με επιβίωση που 
αγγίζει το 98% συνολικά εξαιτίας του υψηλού 
επιστημονικού και νοσηλευτικού επιπέδου, αλλά 
το σημαντικό είναι ταυτόχρονα να εξασφαλίζου-
με όσο το δυνατό λιγότερες επιπλοκές, λιγότερα 
προβλήματα, καλύτερη ποιότητα ζωής για το 
κάθε παιδί.
-Ο περιορισμένος χώρος δημιουργεί προβλήματα; 
-Ο περιορισμένος χώρος δεν επιτρέπει στην εξει-
δικευμένη ομάδα να εφαρμόσει αυτά που τα 
μωρά και οι γονείς έχουν σε αντίστοιχες μονάδες 
στο εξωτερικό. Για παράδειγμα οι γονείς να είναι 
συνέχεια δίπλα από το παιδί τους, να το φροντί-
ζουν οι ίδιοι και να μην είναι μόνο δυο ώρες την 
ημέρα, όπως γίνεται σήμερα λόγο στενότητας 
χώρου, να υπάρχει ένα δωμάτιο ξεκούρασης για 
τις οικογένειες που συχνά είναι εκεί μήνες, να 
υπάρχουν όλες οι αναγκαίες συνθήκες ώστε να 
δίνουμε στα πρόωρα και νεογνά το καλύτερο 
δυνατό ξεκίνημα στη ζωή. Σήμερα έχουμε οκτώ 
ή περισσότερες θερμοκοιτίδες σε ένα δωμάτιο 
αντί τέσσερις!
-Πότε ξεκινήσατε να δουλεύετε την ιδέα για τα 
«Μωρά Θαύματα»; 
-Δειλά-δειλά ξεκινήσαμε πέρυσι τον Οκτώβριο 
μια ομάδα γονιών, γιαγιάδων, παππούδων, φί-
λων, μαζί με τους γιατρούς να σχεδιάζουμε τα 
«Μωρά Θαύματα», για μια νέα Μονάδα για τα 
νεογνά και πρόωρα. Δεν περιμέναμε ποτέ να 
αγκαλιαστεί τόσο πλατιά αυτή η προσπάθεια. Οι 
αρχιτέκτονες Άθως και Άλκης Δίκαιος, παππούς 
και πατέρας, σχεδίασαν τη νέα μονάδα. Οι νεο-

γνολόγοι θυσίασαν άπειρα απογεύματα να μας 
βοηθήσουν να σχεδιάσουμε, φίλοι και συγγενείς 
επισκεφτήκαμε τη Μονάδα, μελετήσαμε τα προ-

βλήματα, επικοινωνήσαμε με ειδικούς στο εξω-
τερικό, γίναμε μια Ομάδα Πρωτοβουλίας, που 
τώρα εγγράφεται ως Σύνδεσμος. Ευχαριστούμε 

όλους που είναι δίπλα μας. Κάθε μέρα γνωρίζω 
νέους γονείς που αγκαλιάζουν αυτή την προσπά-
θεια, όπως την αγκάλιασε και ο Υπουργός  Υγείας 
που πίστεψε σε μας και τον ευχαριστούμε.
-Ποιο το χρονοδιάγραμμα; 
-Την ερχόμενη Τετάρτη, 1η Ιουλίου, θα παρουσι-
άσουμε το όραμα μας και προσευχόμαστε να 
βρούμε από ιδιωτική χρηματοδότηση σύντομα, 
ένα ποσό που υπολογίζεται στο ενάμισι εκατομ-
μύριο ευρώ (€1,5 εκατ.). Στόχος είναι να το πετύ-
χουμε στα επόμενα τρία χρόνια. Η Κύπρος χρει-
άζεται αυτή τη Μονάδα. Τα «Μωρά Θαύματα» τη 
δικαιούνται και για μας, γονείς, γιαγιάδες, παπ-
πούδες. Η γέννηση του δικού μας Μωρού Θαύ-
ματος έχει γεννήσει αυτή την προσπάθεια. Ζούμε 
ένα ταξίδι μέσα από την προωρότητα και θέλου-
με να το μοιραστούμε μαζί σας!
-Πού μπορεί να απευθυνθεί κάποιος που θέλει 
να βοηθήσει; 
-Προς το παρόν με τα  μέλη της ομάδας πρωτοβουλίας 
ή μέσω της Μονάδας να έλθουν σε επαφή μαζί μας.

Παρήλθε η εποχή του λαϊκισμού
-Υπάρχει συνεργασία με Τουρκοκύπριους; 
-Υπάρχει σε εξέλιξη μια νέα σημαντική ουσιαστι-
κή προσπάθεια για επίλυση του Κυπριακού σήμε-
ρα. Μια προσπάθεια που ελπίζω να οδηγήσει σε 
μια λειτουργική, βιώσιμη λύση μετά από 41 χρό-
νια. Βέβαια το Κυπριακό θα λυθεί στο τραπέζι 
των διαπραγματεύσεων. Αλλά πιστεύω στις αν-
θρώπινες επαφές Ελληνοκυπρίων και Τουρκοκυ-
πρίων, πιστεύω ότι μπορούμε μαζί να συνεργα-
στούμε, σε πολλά επίπεδα, να κτίσουμε πάνω 
στην προσπάθεια και το όραμα μιας ενωμένης 
πατρίδας. Οφείλουμε να προσπαθήσουμε για τις 
επόμενες γενιές. Θεωρώ ότι εμείς που είμαστε 
στην πολιτική πρέπει να πληροφορούμε όσο μπο-
ρούμε πιο σωστά και αντικειμενικά τον κόσμο. Η 
εποχή του λαϊκισμού και του άκαμπτου πολιτικού 
λόγου και των κενών συνθημάτων έχει περάσει. 
Οι νέοι περιμένουν πολύ διαφορετικά πράγματα 
από μας, και δυστυχώς, δεν φαίνεται να το έχου-
με αντιληφθεί.
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Μετατρέποντας τις δύσκολες στιγμές σε πρόκληση

-Πώς ήταν η εμπειρία στην Europa Donna Ευρώπης; 
-Η προεδρία της Europa Donna Ευρώπης μου έδωσε την 
ευκαιρία να αποκτήσω μια επιστημονική κατάρτιση για 
τα θέματα που αφορούν την καλύτερη αντιμετώπιση του 
καρκίνου του μαστού, να γνωρίσω από κοντά τις προκλή-
σεις γυναικών άλλων ηπείρων, πώς θα μπορούσα να 
βοηθήσω να αλλάξουν τις δικές τους πραγματικότητες, 
και ταυτόχρονα, να χτίσουμε με σωστές βάσεις στον δικό 
μας τόπο την προσπάθεια για τον καρκίνο του μαστού.
-Η εμπειρία με τον καρκίνο έβαλε νέες φίλες στη ζωή 
σας και σας έδωσε καινούργια δύναμη και στόχους; 
Σίγουρα η εμπειρία του καρκίνου με έχει αλλάξει. Βλέπω 
διαφορετικά τις προτεραιότητες της ζωής μου. Έχω πολ-
λές νέες φίλες και φίλους μέσα από αυτή την εμπειρία, 
άτομα που με εμπνέουν και με συγκινούν. Ταυτόχρονα 
όμως πιστεύω ότι η κάθε εμπειρία πρέπει να οδηγεί σε 
κάτι θετικό. Αυτό προσπαθώ. Έχω πολλά που θα ήθελα 
να κάνω για τις γυναίκες. Ιδιαίτερα όσο αφορά στα θέ-
ματα βίας, θέματα ίσης εκπροσώπησης, θέματα 
υγείας.

Χρειάζεται ενάμισι 
εκατομμύριο ευρώ 
για σύγχρονη μονάδα 
εντατικής νεογνών

Με την Αντιγόνη Σολομωνίδου Δρουσιώτου
antigoni.drousiotou@phileleftheros.com

-Ξεκίνησε στη Βουλή η μεγάλη συζήτηση για 
το Σύμφωνο Συμβίωσης. 
-Ναι, είμαι πολύ ικανοποιημένη που επιτέλους 
συζητούμε το νομοσχέδιο αυτό στη Βουλή. Η 
κοινωνία έχει προχωρήσει και εμείς ως νομο-
θετικό Σώμα σε αυτό το θέμα μείναμε πίσω. 
Οι διαφορετικές απόψεις είναι πάντα σεβα-
στές, αλλά όχι μέσα από ένα ρατσιστικό ή 
σεξιστικό λόγο. Τα ανθρώπινα δικαιώματα δεν 
σηκώνουν εκπτώσεις.
-Είστε επικεφαλής της κυπριακής αντιπροσω-
πίας στην Κοινοβουλευτική Συνέλευση του 
Συμβουλίου της Ευρώπης (ΚΣΣΕ). Πώς είναι η 
εμπειρία; 
-Ένα πανεπιστήμιο εμπειριών και μάθησης. 
Συνεργασία σε Επιτροπές με βουλευτές από 
άλλα 47 κράτη-μέλη, τεράστια ευκαιρία να 
συζητήσεις και να υποστήριξεις τα θέματα 
ανθρωπίνων δικαιωμάτων. Μέσα από τη δου-
λειά μας εκεί, όλα τα μέλη της διακομματικής 
αντιπροσωπείας εργαζόμαστε για να ενημε-
ρώνουμε και να διεκδικούμε για την πατρίδα 
μας, κτίζοντας μέσα από συνεργασίες με άλλα 
κράτη-μέλη. Αυτές οι συνεργασίες είναι σημα-
ντικές, γιατί δεν ζούμε απομονωμένοι, αλλά 
είμαστε κομμάτι της παγκόσμιας πολιτικής 
σκακιέρας. Ως μέλος της Επιτροπής Κοινωνι-
κών Υποθέσεων, Υγείας και Οικονομικής Ανά-
πτυξης της Κοινοβουλευτικής Συνέλευσης του 
Συμβουλίου της Ευρώπης  διαπραγματευόμα-

στε πολλά θέματα. Όπως την ανεργία στους 
νέους, τη φτώχεια μέσα από μέτρα οικονομι-
κής λιτότητας, θέματα ενέργειας και θέματα 
που αφορούν βέβαια και τη δική μας πολιτική 
καθημερινότητα.
-Ως γενική εισηγήτρια της ΚΣΣΕ για τα Παιδιά, 
μιλήσατε για το θέμα των ανθρωπιστικών συ-
νεπειών της δράσης της τρομοκρατικής οργά-
νωσης Ισλαμικό Κράτος; 
-Καθημερινά παραβιάζο-
νται τα δικαιώματα των 
παιδιών από το Ισλαμικό 
κράτος. Πιστεύω ότι η 
διεθνής κοινότητα έπρε-
πε να κάνει πολύ περισ-
σότερα στην προστασία 
των παιδιών.
-Βλέπουμε παιδιά-στρατι-
ώτες να αποκεφαλίζουν 
αιχμαλώτους και όμηρους πολέμου, σε αυτή 
τη διένεξη τα παιδιά είναι ταυτόχρονα θύτες 
και θύματα βίας; 
-Τα παιδιά είναι θύματα. Δεν είναι θύτες, γιατί 
είναι σε ευάλωτη θέση και ηλικία και παγιδευ-
μένα στον παραλογισμό της βάναυσης 
τρομοκρατίας.
-Το 51% των προσφύγων είναι παιδιά, ενώ 
έχουν καταμετρηθεί ήδη 3.500 θάνατοι 
ανηλίκων. 
-Πολλά παιδιά έχουν γίνει θύματα σωματε-

μπορίας ή και θύματα σεξουαλικής κακοποί-
ησης και εκμετάλλευσης. Ιδιαίτερα κορίτσια 
που χρησιμοποιούνται σαν σκλάβες σεξουα-
λικών υπηρεσιών από την ηλικία των 9 ετών, 
παιδιά που στερούνται το δικαίωμα της εκπαί-
δευσης, της υγείας, της παιδικότητας.

-Διατελέσατε γενική εισηγήτρια για την προά-
σπιση των δικαιωμάτων 
των παιδιών. 
-Η θητεία μου έληξε τον 
Απρίλιο. Ήταν εξαιρετική 
τιμή για μένα που είχα 
εκλεγεί σε αυτήν τη θέση 
και τεράστια η πρόκληση 
να είμαι η φωνή προάσπι-
σης των δικαιωμάτων των 
παιδιών στο Συμβούλιο 
της Ευρώπης.

-Είστε αναπληρώτρια πρόεδρος της Επιτροπής 
Υγείας της κυπριακής Βουλής…
-Ναι, τα θέματα της υγείας είναι αυτήν τη στιγ-
μή από τα πιο σημαντικά που έχουμε να αντι-
μετωπίσουμε όχι μόνο εξαιτίας του ανθρώπι-
νου πόνου και της ταλαιπωρίας, ιδιαίτερα σε 
περίοδο οικονομικής κρίσης, αλλά και επειδή 
έχουμε αργήσει πολύ στο να προχωρήσουμε 
στις αναγκαίες συστηματικές αλλαγές ώστε οι 
υπηρεσίες υγείας να είναι καθολικά προσβά-
σιμες και να προσφέρουν ποιότητα σε συνθή-

κες αξιοπρέπειας για τον ασθενή. 
-Αυτό θα το πετύχει το ΓεΣΥ; 
-Πιστεύω στην εφαρμογή του ΓεΣΥ. Είμαι αισι-
όδοξη ότι επιτέλους προχωρούμε, αλλά έχου-
με πολύ δρόμο ακόμη. Δυστυχώς, ο Κύπριος 
ασθενής σήμερα πιστεύει ότι για να έχει τα 
βασικά στην υγεία πρέπει να «μιλήσει» με 
κάποιον για να βοηθήσει. Αυτό είναι απαρά-
δεκτο, γιατί η υγεία δεν μπορεί να έχει κομμα-
τικό ή άλλο χρώμα και αν δεν έχουμε ένα 
ενιαίο σύστημα ίσο για όλους, κτίζουμε πελα-
τειακές σχέσεις με τους πολίτες για το ίσως 
πιο σημαντικό αγαθό της ζωής μας. Είναι και-
ρός να αλλάξουν οι νοοτροπίες και να αντιλη-
φθούν όλοι ότι ένα σύστημα υγείας υπάρχει 
για να εξυπηρετήσει πρωτίστως τους ασθενείς 
και όχι τους επαγγελματίες του χώρου.
-Πόσο δύσκολο είναι να κάνεις κοινωνική πο-
λιτική στις μέρες μας; 
-Δύσκολο γιατί οι κοινωνικο-οικονομικές συν-
θήκες ήταν πρωτόγνωρες τα τελευταία δύο 
χρόνια. Σημασία είναι να είμαστε σωστοί και 
ειλικρινείς σε αυτά που κάνουμε.
-Ακροβατείτε πάνω στον πόνο, αισθάνεστε 
ποτέ να πνίγεστε ή  ξέρετε τα όριά σας; 
-Πιστεύω ότι ξέρω γενικά τα όριά μου. Έχει 
σημασία, γιατί αν δεν τα γνωρίζεις μπορεί να 
μην είσαι αποτελεσματική.
-Πώς μετατρέπετε το αρνητικό σε θετικό; 
-Είναι στάση ζωής. 

Πανεπιστήμιο εμπειριών και μάθησης η Κοινοβουλευτική Συνέλευση

-Γιατί αποχωρήσατε από την προεδρία 
της Europa Donna Κύπρου; 
-Η απόφαση μου προήλθε από την 
αγάπη μου για την Europa Donna Κύ-
πρου,  γιατί γνώριζα ότι ήταν δική μου 
ευθύνη να εξασφαλίσω τη συνέχεια, 
με μια νέα πρόεδρο. Ξέρετε, στην 
Κύπρο δυστυχώς οι Σύνδεσμοι γίνο-
νται συχνά πολύ προσωποκεντρικοί 
και εγώ αποφάσισα ότι 
μετά από δέκα χρόνια 
στην προεδρία όφειλα 
να παραδώσω την σκυ-
τάλη σε μια άλλη φίλη, 
μια νέα πρόεδρο, την 
Εύη Παπαδόπουλου, η 
οποία θα δώσει το δικό 
της στίγμα. Και εγώ εί-
μαι δίπλα της για ό,τι με 
χρειαστεί, διότι οι επιτυχίες δεν είναι 
ποτέ ενός προσώπου. Είναι πάντα μια 
μεγάλη ομάδα που πετυχαίνει στό-
χους και υλοποιεί οράματα. Δεν έφυ-
γα από την Europa Donna. Είμαι μέ-
λος του Διοικητικού Συμβουλίου, μι-
λώ καθημερινά με γυναίκες και οικο-
γένειες, είναι κομμάτι της ζωής μου.
-Τι σας έδωσαν όλα αυτά τα χρόνια; 
-Μαθήματα ζωής, μεγάλες χαρές 
και λύπες, και πάθος για να πετύ-
χουμε τους στόχους για τους οποί-
ους δημιουργηθήκαμε, σωστή ενη-
μέρωση, εκπαίδευση, πληροφόρη-
ση, στήριξη.
-Ποιο ήταν το στίγμα της Στέλλας 
Κυριακίδου; 
-Αυτό θα το κρίνουν άλλοι!

-Τι δεν καταφέρατε να κάνετε; 
-Ακόμη δεν έχουμε δει την υλοποίηση 
του στόχου για δημιουργία ενός εξει-
δικευμένου Κέντρου Μαστού. Όμως 
για πρώτη φορά υπάρχει η πολιτική 
απόφαση, για πρώτη φορά έγινε και 
υποβλήθηκε ειδική μελέτη και είμαι 
αισιόδοξη ότι θα προχωρήσει. Είμαι η 
εκπρόσωπος της Europa Donna στη 

Ειδική Επιτροπή που 
ορίστηκε από το Υπουρ-
γικό Συμβούλιο γι’ αυτό 
τον σκοπό.
-Το 
Ακτινοθεραπευτικό; 
-Μια μεγάλη ιστορία. 
Ως ασθενείς εμείς θέ-
λουμε να αναπτυχθούν 
υπηρεσίες που να μας 

προσφέρουν ασφάλεια, ποιότητα και 
εξειδίκευση. Αναμένουμε τα  αποτε-
λέσματα της μελέτης που εκπονήθη-
κε από εξειδικευμένη ομάδα από την 
Αυστραλία για τις ανάγκες σε ακτινο-
θεραπευτικά κέντρα στην Κύπρο και 
θα υποστηρίξουμε τα πορίσματα, 
γιατί αυτό απαιτούσαμε από καιρό. 
Μια ανεξάρτητη μελέτη από ομάδα 
παγκόσμιου κύρους. Ο καρκίνος δεν 
προσφέρεται για πολιτική εκμετάλ-
λευση από κανέναν και δυστυχώς 
κατά διαστήματα αυτό το έχουμε 
παρατηρήσει.
-Όταν ο ανθρώπινος πόνος γίνεται 
εμπορεύσιμο προϊόν; 
-Μου δημιουργεί θυμό και απογοή-
τευση όταν γίνεται αυτό.

Ο ανθρώπινος πόνος 
δεν είναι εμπορεύσιμος

Πιστεύω στην εφαρμογή 
του ΓεΣΥ. Είμαι αισιόδοξη
ότι επιτέλους 
προχωρούμε, αλλά 
έχουμε πολύ δρόμο ακόμη

ΠΡΟΤΑΣΗ ΣΤΟΝ ΠΡΟΕΔΡΟ
-Στην Κύπρο είναι τραγικά τα στατιστικά, 1 στα 4 παιδιά είναι θύμα σεξουαλικής κακοποίησης. 
-Η εκστρατεία «Ένα στα Πέντε» είναι από τις πιο πετυχημένες του Συμβουλίου της Ευρώπης. 
Στην Κύπρο η αλλαγή της νομοθεσίας και η κύρωση της Σύμβασης του Λανζαρότε έχει οδηγή-
σει σε νέα δεδομένα για την πρόληψη, προστασία και αντιμετώπιση αυτού του εγκλήματος κα-
τά των παιδιών μας. Η χρηματοδότηση της εκστρατείας από το Ίδρυμα Αναστάσιος Γ. Λεβέντη 
μέχρι τον Απρίλιο 2016 επέτρεψε να πετύχουμε πολλά μέσα από τη συνεργασία πολλών φο-
ρέων, όπως την Επίτροπο του Παιδιού, το Πανεπιστήμιο Κύπρου, το «Hope for Children», 
όμως έχουμε πολλά να κάνουμε ακόμη. Ιδιαίτερα όσον αφορά την πρόληψη. Γι’ αυτό έχω ήδη 
στείλει επιστολή στον Πρόεδρο της Δημοκρατίας και εισηγούμαι τη δημιουργία Εθνικής Στρα-
τηγικής για την Καταπολέμηση της Σεξουαλικής Κακοποίησης, Εκμετάλλευσης και Παιδικής 
Πορνογραφίας στην Κύπρο, με στόχο και τη δημιουργία από το κράτος του πρώτου «Σπιτιού 
για  το Παιδί» για μια εξειδικευμένη αντιμέτωπη των περιστατικών σεξουαλικής κακοποίησης. 
Το μήνυμα είναι μηδενική ανοχή.

Ο καρκίνος δεν 
προσφέρεται
για πολιτική 
εκμετάλλευση από 
κανέναν

Βλέπω διαφορετικά
τις προτεραιότητες

ΦΩΤΟ: ΓΙΑΝΝΗΣ ΝΗΣΙΩΤΗΣ
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